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Protokół 
z XIV sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 17 lutego 2020 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala - Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13:00 i trwała do godziny 14:15. Miejsce sesji – sala posiedzeń 
w Urzędzie Gminy Pępowo. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych, tj. 100 % ustawowego składu Rady, który stanowi 15 
radnych. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli również: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, Katarzyna 
Kmiecik-Rosa – Sekretarz Gminy, Maria Stachowiak – Skarbnik Gminy, Kinga Klozińska-
Antczak – Zastępca Skarbnika, Grzegorz Wabiński – kierownik USC oraz Wydziału Spraw 
Obywatelskich, Jacek Śląski – kierownik Wydziału Kultury i Sportu, Małgorzata Waleńska – 
kierownik Wydziału Rozwoju Gospodarczego, Józef Grobelny – kierownik Wydziału Służb 
Technicznych, Cyryla Krajka – dyrektor SP w Pępowie, Weronika Jankowska – p.o. dyrektora 
SP w Skoraszewicach, Mariola Żelazna – kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
Irena Wachowiak-Szudra – radca prawny, Jagoda Kowalewska – inspektor ds. obsługi rady 
gminy i samorządów mieszkańców oraz sołtysi - wg załączonej listy obecności. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych na 

nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości, 
b) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa własności nieruchomości 

położonej w Krzekotowicach, 
c) określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Pępowo 

na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach 
położonych na terenie Gminy Pępowo, 

d) zmiany uchwały nr XIII/92/2019 Rady Gminy Pępowo z dnia 20 grudnia 2019 r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2020 r., 

e) zmian w uchwale budżetowej na rok 2020, 
f) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo na rok 2020, 
g) planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Pępowo na rok 2020, 
h) ustalenia wynagrodzenia wójta. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo w roku 2019. 
10. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Pępowo 

w roku 2019. 
11. Wolne głosy i wnioski. 
12. Zamknięcie sesji. 
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W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 
powitał radnych i zaproszonych gości. 
 

 W punkcie 2 – Przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 
głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 
radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. 
 
 W punkcie 3 – Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – Wójt wnioskował o wycofanie z punktu 8. Porządku obrad XIV sesji 
Rady Gminy Pępowo podpunktu d) – rozpatrzenia i podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Pępowo”. Wyjaśnił, iż gmina nie otrzymała jeszcze wszystkich uzgodnień 
dotyczących tego programu oraz zaproponował, aby przyjąć go na kolejnej sesji, która odbędzie 
się najprawdopodobniej pod koniec marca. 

Radni jednomyślnie przychylili się do wniosku wójta, na skutek czego z punktu 8. 
porządku obrad XIV sesji Rady Gminy Pępowo wycofany został podpunkt d) – przyjęcia 
„Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Pępowo”. W następstwie dotychczasowy podpunkt e) stał się podpunktem d), 
podpunkt f) – podpunktem e), podpunkt g) – podpunktem f), podpunkt h) – podpunktem g), a 
podpunkt i) – podpunktem h). Innych wniosków nie zgłoszono. Imienny wykaz głosowań 
radnych oraz pierwotny porządek obrad stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 5 – Przewodniczący poinformował, że protokół z XIII sesji Rady Gminy 
Pępowo był do wglądu w biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać. W związku 
z tym zaproponował przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono 
i przyjęto go jednomyślnie – 15 głosami „za”. Imienny wykaz głosowań radnych stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 6 – Przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym radni nie 
zgłosili żadnych interpelacji ani zapytań. 
 

W punkcie 7 – Wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto bez 
uwag. 
 

W punkcie 8 – Rozpatrzono i podjęto uchwały w sprawie: 
 

a) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – projekt uchwały omówiła kierownik 
Wydziału Rozwoju Gospodarczego Małgorzata Waleńska. Jak wyjaśniła, uchwała dotyczy 
wyrażenia zgody na nabycie pięciu nieruchomości stanowiących własność Rolniczego 
Kombinatu Spółdzielczego „Skoraszewice”. Poinformowała, iż pierwsza z nich stanowi drogę 
dojazdową do budynku wielorodzinnego zlokalizowanego za świetlicą wiejską, a celem jej 
przejęcia byłoby zapewnienie mieszkańcom komfortu i swobody dojazdu do nieruchomości. 
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Kolejna działka to podobny przypadek – stanowi ona drogę dojazdową do nieruchomości 
zlokalizowanej w Gębicach, w tzw. „podwórzu”. Kolejne trzy działki zlokalizowane są 
natomiast w Skoraszewicach i stanowią dojazd do studni wodociągowych położonych przy 
Stacji Uzdatniania Wody w Krzyżankach w celu zapewnienia ich konserwacji. 
Dyskusja: 
- Radny Ireneusz Matyla – zapytał, jaki jest koszt nabycia nieruchomości. 
- Wójt – poinformował, iż trwa wycena działek przez rzeczoznawcę. Dodał, że w budżecie 
gminy zabezpieczono 25 tys. zł na zakup tych wszystkich działek, co powinno spokojnie 
wystarczyć; będzie to jednak wymagało negocjacji i rozmów. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr XIV/106/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
b) wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa własności nieruchomości 
położonej w Krzekotowicach – projekt uchwały omówiła kierownik WRG Małgorzata 
Waleńska. Jak wyjaśniła, chodzi o tzw. drogę „za torami”, gdzie mieszczą się budynki 
mieszkalne. Nadmieniła, iż zasadnym jest, aby zapewnić mieszkańcom dojazd do posesji. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr XIV/107/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie w drodze darowizny prawa własności 
nieruchomości położonej w Krzekotowicach – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

c) określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Gminy Pępowo na 
dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach położonych na 
terenie Gminy Pępowo – projekt uchwały omówiła kierownik WRG Małgorzata Waleńska. 
Zanim to jednak nastąpiło, wójt zaproponował wprowadzenie do uchwały autopoprawki 
polegającej na rozszerzeniu jej zapisów o jeszcze jeden rodzaj pieców, które miałyby być 
finansowane w ramach programu. Pierwotna wersja zakładała, że będą to piece gazowe, 
olejowe i elektryczne, jednak na pięciu zebraniach wiejskich, które dotychczas się odbyły, 
mieszkańcy wnioskowali o wprowadzenie pieców na ekogroszek, piątej generacji. Stąd 
propozycja wprowadzenia autopoprawki rozszerzającej zapisy uchwały. 

Rada Gminy Pępowo przyjęła autopoprawkę wójta jednomyślnie – 15 głosami „za”, 
przy braku głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących”. Innych poprawek nie zgłoszono. 
Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
- Małgorzata Waleńska – wyjaśniła, że proponowana uchwała jest odpowiedzią na coraz 
częstszy nacisk na ograniczanie emisji zanieczyszczeń. Jej celem jest wymiana istniejących 
źródeł ciepła na paliwa stałe w gospodarstwach domowych na źródła ekologiczne, czyli kotły 
gazowe, olejowe, elektryczne oraz kotły opalane paliwem stałym, tym bardziej, że na terenie 
gminy znajdują się miejscowości, które nie posiadają sieci gazowej; jest to szansa na uzyskanie 
dofinansowania przez mieszkańców tych miejscowości. Poinformowała, że sam regulamin 
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określa zasady ubiegania się o dofinansowanie, które będzie pokrywało połowę kosztów 
inwestycji, nie więcej jednak niż 4 tys. zł: termin składania wniosków, wymagane dokumenty, 
warunki, jakie dane piece czy instalacje muszą spełnić, aby dofinansowanie otrzymać, a także 
zasady rozliczania. Uwzględniono również kwestię pomocy de minimis, czyli pomocy 
publicznej, którą ta dotacja jest, natomiast będzie ona dotyczyła tylko tych obiektów, które będą 
związane z prowadzeniem działalności gospodarczej; nie będą nią natomiast objęte 
gospodarstwa domowe. Regulamin wskazuje ponadto wyłączenia, czyli to, co nie będzie 
finansowane z dotacji. 
Dyskusja: 
- Radny Stefan Miedziński – zapytał, czy kominki opalane drewnem są ekologiczne, czy 
nieekologiczne. 
- Małgorzata Waleńska – odpowiedziała, że nie każde drewno jest ekologiczne; zależy to m.in. 
od wilgotności. 
- Przewodniczący – zauważył, że dofinansowanie nie będzie obejmować kominków. 
- Radny Krzysztof Kaczmarek – zapytał, co z piecami na drewno. 
- Małgorzata Waleńska – odparła, że będzie można uzyskać dofinansowanie na piece na pellet. 
- Radny Krzysztof Kaczmarek – stwierdził, iż pellet jest drewnem przerobionym. Dopytał, co 
z piecami „zagazowanymi”, gdzie można umieszczać większe kawałki drewna. 
- Wójt – doprecyzował, że jeśli chodzi o piece na paliwo stałe, które spełniają wymogi piątej 
kategorii i posiadają certyfikat „eco design”, będą się „łapać” na dofinansowanie. 
- Przewodniczący – dodał, że piec taki musi być wyposażony w automatyczny podajnik paliwa 
i nie może posiadać rusztu awaryjnego ani elementów umożliwiających jego zamontowanie. 
- Radny Krzysztof Kaczmarek – zauważył, że piece, o których mówił, nie posiadają 
automatycznego podajnika. 
- Małgorzata Waleńska – stwierdziła, że w takiej sytuacji jest możliwość włożenia wszystkiego 
do pieca, dlatego te piece nie mogą być dofinansowane. 
- Radny Krzysztof Kaczmarek – stwierdził, iż spełnione  są wymogi. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż takiego pieca nie ma w regulaminie. Dodał, że jeśli ludzie 
zgłoszą takie zapotrzebowanie, Rada pochyli się nad tym i wpisze je do uchwały. Wyjaśnił, że 
najważniejszy jest certyfikat pieca i brak rusztu. 
- Radny Krzysztof Kaczmarek – zapytał, czy o dofinansowanie będą mogły ubiegać się osoby, 
które posiadają w swoim budynku zarówno ogrzewanie gazowe, jak i dodatkowe ogrzewanie 
na paliwa stałe, i chciałyby wymienić ten drugi piec np. na ekogroszek. 
- Przewodniczący – poinformował, że nie ma takiej możliwości – wszystko jest w treści 
uchwały. Wyjaśnił, że chodzi o zlikwidowanie tzw. „kopciuchów”. 
- Radny Krzysztof Kaczmarek – zauważył, że wymiana takiego pieca w istocie będzie 
likwidacją „kopciucha”. 
- Wójt – stwierdził, iż celem programu nie jest umożliwienie komfortowego montowania 
dwóch czy trzech systemów ogrzewania w swoim budynku mieszkalnym. Dodał, że jest on 
skierowany głównie do osób, dla których jedynym źródłem ogrzewania jest stary piec węglowy, 
tzw. „kopciuch”, i ma na celu umożliwienie jego wymiany na nowy, ekologiczny piec. Jeśli 
natomiast ktoś posiada piec węglowy i trzyma „w rezerwie” piec gazowy lub elektryczny, to 
nie ma takiej możliwości. Podkreślił, iż nieruchomości będą kontrolowane zarówno przed 
rozpoczęciem inwestycji, jak i po jej odbiorze. 
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- Przewodniczący – zachęcił radnych do ponownego zapoznania się z punktem 8. regulaminu, 
gdzie wyszczególnione są przypadki, w których nie przyznaje się dotacji. Następnie odczytał 
wspomniany fragment na głos. 
- Radny Ireneusz Matyla – przytoczył sytuację, gdy ktoś posiada instalację gazową i 25 lat temu 
korzystał z pieca gazowego, lecz zrezygnował z wiadomych przyczyn i od 20 lat pali węglem 
w „kopciuchu”. Teraz taka osoba chciałaby wymienić ogrzewanie na ekologiczne, chociażby 
gazowe, i zostaje niejako „ukarana” za to, że już kiedyś korzystała z gazu. 
- Przewodniczący – stwierdził, że sformułowanie „ukarać” jest w tym przypadku nietrafione. 
- Radny Ireneusz Matyla – stwierdził, że w każdym razie taka osoba pozbawiona jest „nagrody” 
w postaci możliwości ubiegania się o dofinansowanie. 
- Przewodniczący – stwierdził, iż w jego ocenie nie jest to ani kara, ani nagroda – jest to po 
prostu pomoc. 
- Radny Ireneusz Matyla – stwierdził, iż w takim razie odbieramy komuś pomoc – a takich 
przypadków w gminie było mnóstwo. 
- Wójt – zauważył, iż w omawianym przypadku nieruchomość posiada już ekologiczne źródło 
ogrzewania, a to, że właściciel go nie używa, choć powinien, to już jego sprawa. 
- Radny Ireneusz Matyla – odparł, iż wiadomo, z jakich względów taka osoba nie korzysta 
z ogrzewania gazowego. 
- Radny Krzysztof Kaczmarek – zauważył, że piece gazowe starej generacji są nieekonomiczne. 
- Radny Ireneusz Matyla – stwierdził, iż większość tych pieców została już wyrzucona, 
ponieważ wszyscy przeszli na ogrzewanie węglowe. 
- Wójt – odparł, że na dzień dzisiejszy nie ma takiej możliwości. Dodał, że w okolicznych 
gminach również tak to wygląda, jednak zawsze będzie można wrócić do tematu 
w przyszłości, w miarę rozwoju programu. 
- Radny Ireneusz Matyla – podsumowując dyskusję stwierdził, że problem jest dość duży 
i żałuje, iż nie zostało to przedyskutowane na komisji. 
- Przewodniczący – stwierdził, że na sesji każdy może się wypowiedzieć, podobnie jak na 
komisji. 
- Radny Ireneusz Matyla – stwierdził, iż dyskusja na komisji wygląda inaczej. 
- Radny Walerian Szafraniak – stwierdził, że uchwała o dotacji jest podejmowana tylko na ten 
rok… 

- Radny Ireneusz Matyla – odparł, iż nie jest to uchwała podejmowana tylko na ten rok. 
- Przewodniczący – przypomniał, że zawsze można wprowadzić zmiany do uchwały. 
- Wójt – wyjaśnił, że program, jak każdy program, podejmowany jest na kilka lat, jednak środki 
budżetowe na ten cel uchwalone zostały wyłącznie na rok 2020. Dodał, że trudno przewidzieć, 
jakie będzie zainteresowanie programem w pierwszym roku jego funkcjonowania. Przypomniał, 
że program miał zostać uchwalony już w zeszłym roku, jednak oczyszczalnia „połknęła” 
wszystkie pieniądze. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz przy 2 głosach „wstrzymujących” – podjęła 
uchwałę nr XIV/108/2020 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 
Gminy Pępowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach 
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położonych na terenie Gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała 
stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

d) zmiany uchwały nr XIII/92/2019 Rady Gminy Pępowo z dnia 20 grudnia 2019 r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2020 r. – projekt 
uchwały omówiła Skarbnik Gminy. Jak wyjaśniła, zmiany w uchwale polegają na zmianie 
nazwy zadania, natomiast kwota dofinansowania pozostaje taka sama. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr XIV/109/2020 w sprawie zmiany uchwały nr XIII/92/2019 Rady Gminy Pępowo z dnia 20 
grudnia 2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu w 2020 r. 
– imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
e) zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 – uzasadnienie do projektu uchwały 
odczytała Skarbnik Gminy. Jak wyjaśniła, zmian dokonano po stronie wydatków oraz 
w funduszu sołeckim. 
Dyskusja: 
- Radny Krzysztof Kaczmarek – zapytał, czy jest to uchwała nr 111 czy 110. 
- Jagoda Kowalewska – odpowiedziała, że jest to uchwała nr 110, ponieważ jeden projekt 
uchwały został wycofany z porządku obrad. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr XIV/110/2020 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2020 – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
f) planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo na rok 2020 – 
Przewodniczący poinformował, iż poszczególne komisje opracowały swoje plany pracy 
i zostały one rozesłane wszystkim radnym za pośrednictwem poczty elektronicznej. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr XIV/111/2020 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo na rok 2020 
– imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
g) planów pracy Komisji stałych rady Gminy Pępowo na rok 2020 – Przewodniczący 
poinformował, iż poszczególne komisje opracowały swoje plany pracy, które wszyscy radni 
otrzymali. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr 
XIV/112/2020 w sprawie planów pracy Komisji stałych Rady Gminy Pępowo na rok 2020 – 
imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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h) ustalenia wynagrodzenia wójta – projekt uchwały przedstawił Przewodniczący. Jak 
uzasadnił, radni, sołtysi i pracownicy otrzymali w tym roku podwyżki, i tak samo podwyżka 
należy się wójtowi. Zaproponował, aby podnieść dodatek specjalny o 2% - z 35% na 37%. 
Zapytał, czy ktoś ma pytania odnośnie do projektu uchwały. Pytań ani innych propozycji nie 
zgłoszono. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 15 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr XIV/113/2020 w sprawie ustalenia wynagrodzenia wójta – imienny wykaz głosowań radnych 
oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

 W punkcie 9 – Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Pępowo 
w roku 2019 przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej – radny Zbigniew Waleński. 
Sprawozdanie w załączniku do niniejszego protokołu. Sprawozdanie przyjęto bez uwag. 
 
 W punkcie 10 – Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 
Gminy Pępowo w roku 2019 przedstawił przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 
– radny Radosław Sobótka. Sprawozdanie w załączniku do niniejszego protokołu. 
Sprawozdanie przyjęto bez uwag. 
 

W punkcie 11 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Wójt – podziękował za podwyżkę i zapewnił, iż postara się pracować tak, aby radni mieli 
przeświadczenie, że są to dobrze wydane pieniądze. Nawiązując do uchwały dotyczącej dotacji 
na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła zapewnił, że zapisy uchwały zostaną 
zrewidowane po pierwszym roku funkcjonowania programu i niewykluczone, że wówczas uda 
się rozszerzyć grono potencjalnych beneficjentów. 
- Radna Elżbieta Pawlak – przytaczając przykład własnego gospodarstwa domowego 
poinformowała, że posiada 25-letni piec gazowy, który był używany przez 12 lat, jednak 
ostatecznie źródłem ogrzewania został „kopciuch”. Zapytała, czy byłaby możliwość wymiany 
starego pieca gazowego na nowoczesny pod warunkiem wyrzucenia obu starych pieców. 
- Radny Ireneusz Matyla – stwierdził, że jest to logiczne rozwiązanie. 
- Wójt – przyznał, że jak najbardziej. 
- Przewodniczący – zauważył, iż takie rozwiązanie jak na razie nie zostało zapisane 
w uchwale, jednak będzie można ją zaktualizować. 
- Wójt – stwierdził, że nie byłoby tematu, gdyby zakres uchwały nie został rozszerzony; 
dołożenie pieców węglowych komplikuje sprawę, jednak zostanie to „wyprostowane” 
w przyszłości. 
- Przewodniczący – nawiązując do pierwszej części wypowiedzi wójta poinformował, iż 
w uchwale dotyczącej wynagrodzenia znajduje się kwota brutto, od której trzeba sporo odjąć. 
- Radny Józef Śląski – nawiązując do wyjazdowego posiedzenia Komisji Budżetu zwrócił się 
do kierownik M. Waleńskiej z pytaniem, czy jest zorientowana, czy gmina może przystąpić do 
sprzedaży [mieszkań w budynku wielorodzinnym w Siedlcu], czy trzeba tam coś jeszcze 
wykonać. 
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- M. Waleńska – odparła, że ta kwestia nie była jeszcze rozważana; konieczne będzie spotkanie 
z przedstawicielami nadzoru budowlanego w celu omówienia tej sprawy. 
- Przewodniczący – poinformował, iż radni otrzymali formularze oświadczeń majątkowych, 
które należy wypełnić i złożyć do końca kwietnia. 
Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 
W punkcie 12 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący zamknął 

XIV sesję Rady Gminy Pępowo. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
 

  Protokołowała                                                           Przewodniczący 

 
        Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


